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Referat - skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 28. januar kl. 16.30-18.30. 
 
Sted:  Medarbejderrummet 
 
Deltagere:  Dorte Mariegaard, Jannie Dalsgaard, Anders Krogsgård, Tenna Bang Jørgensen, Tanja 

Hansen, Mette Isaksen, Peter Stokbro, Winnie Skiveren, Mille Aaen 9.b, Andreas Krøgh 8.b, 
Anne Høgenhaug og Mogens Brag. 

 
Fraværende: Tanja Hansen, Anne Høgenhaug og Mille Aaen. 
  
Dagsorden til mødet er følgende: 
 

 

1. Sidste nyt         (30 min) 

- Elevrådet 

Elevrådet er kommet med en ønske- og drømmeseddel. Eksempelvis brætspil på PLC, vandautomat 

på 1.sal, basketballkurve omplaceres, indretning af gymnastiksal til ungemiljø.  

Tanken med øvelsen er at give de unge en stemme om, hvad de kunne have af ønsker for pauserne. 

Det er i alles interesse, og derfor skal den bæres ind i bestyrelsen.  

Til næste møde i marts, vil det være afklaret ift. brugen af lokalet og klargøring.  

 

- Medarbejdere – SFO og skole 

En lille gruppe i 8B har været på Christiansborg med 179 andre børn. Udvalgt mellem 700 indkomne 

lovforslag og den eneste fra Frederikshavn kommune. 

Anderledes dage nu her, hvor nogle arbejder i venskabsklasser, kreativt, teknologisk og andre øver 

til prøve.  

Hver uge har personalet, i små grupper, arbejdet med AI-sparring.  

 

- Ledelse 

Mandag d. 27. januar døde, lærer Martin Nielsen efter længere tids sygdom. 

Martin passede i hele perioden sit job så godt som det lod sig gøre, men ved nytårstid stod det 

desværre klart at der ikke var lang tid tilbage. 

 

Det har naturligvis påvirket skolen. Mange elever og medarbejdere har været kede af det. 

Tirsdag d. 28. januar samledes skolen til en kort mindehøjtidelighed i Samlingssalen. 

Mogens fortalte kort, hvad der var sket og Martins minde blev æret med et minuts stilhed.  

 

Ledelsen har i forløbet fulgt de procedurer, der er fastlagt. Således er der blandt andet indrykket 

dødsannonce og sendt krans på vegne af elever, forældre, medarbejdere og ledelse. 
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Tilbagemelding fra forældre vedrørende 28. januar. 

Fra et elevperspektiv blev det en god dag. 

Der var ro på og der var plads til både eftertanke, snakke, frisk luft, sorg osv.  

 

 

2. Orientering vedrørende central finansiering af Nordklassen   (20 min) 

MB og AH møde med skolechefen d 12/2 og visitationsudvalget. Vi har 98% af vores elever gående i 

vores skoledistrikt.   

Der skal i forlængelse af dette møde formentlig justeres på næste års økonomi og det kan få 

betydning for strukturen fremadrettet. Så snart der er afklaring melder ledelsen ud. 

  

 

3. Princip 2, 3, 5, 6        (15 min)  

- Rettet og til endelig godkendelse. 

Principperne er godkendt. 

 

4. AI og digital dannelse (fast punkt)      (20 min) 

- orientering om nyt tiltag 

Der er taget initiativ siden sidste møde med ugentlige AI-sparringsmøder. Nu overvejes hvad næste 

skridt skal være, om det er ændring i mødestrukturen, oplæg udefra.  

Vi er godt i gang, og det kræver forsat tid til at få afprøvet, arbejdet med og få indsigt i.  

Det handler ikke om vi skal, men hvordan vi skal.  

Vi går på vejen, imens vi asfalterer den. 

 

5. Valg til skolebestyrelse 2025       (15min) 

- Drøftelse af tidsplan 

Valgmøde d. 18/3 – valget sker 5 uger efter. 
Valgperioden er en toårig periode. De forældre, der vælges ind i 2025, sidder for ét år. Det tyder, at 
2026 skal alle på valg.  
- Tenna Bang Jørgensen er på valg i 2026 

- Dorte Mariegaard er på valg i 2025 og ønsker genvalg. 

- Jannie Dalsgaard er på valg i 2025 og ønsker genvalg. 

- Anders Krogsgård er på valg i 2025 - ønske om genvalg afventer. 

- Tanja Hansen er på valg i 2025 - ønske om genvalg afventer. 

 

6. Kommende møder – skolebestyrelsen 

- Møder: 18/3, 27/5 

 

 



 

 

 

 

 

 

Side3/3 
7. Evt.          (10 min) 

Skolepatrulje: forslag om, at der laves en kommunal fest for alle de elever, som 

har sagt ja til at stå skolepatrulje, selvom der ikke er en skiferie længere. Andreas tager det med 

videre til Fælles Elevråd og Mogens tager det med til skolechefen.  

Idéer: Gallafest, julefest, temauge med skolefest mv. skal tænkes ind i skoleårets planlægning, hvis 

det skal blive til noget.  

 

Open Air d. 16.maj 2025  

 

Peter sender skrivelse vedr. morgentræningstilbud til Mogens.   


